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Van het bestuur 
 
 
 

“Het is hier altijd gezellig”. “De sfeer is zo gemoedelijk”. 
“Het ziet er hier zo prachtig uit”. “Jullie zijn gewoon de 
leukste tuinvereniging in de omgeving”. Het zijn zomaar 

even een paar opmerkingen die wij regelmatig 
ontvangen bij nieuwe inschrijvingen voor de wachtlijst. 

Al duurt het momenteel gemiddeld 10 jaar tussen 
inschrijven en tuin verkrijgen, velen willen daar om die 
redenen alsnog graag op wachten. Complimenten die wij 

allen in onze zak mogen steken. Want het feit dat dit van 
buiten zo wordt ervaren, hebben we te danken aan al 

die tuinleden die zich als vrijwilligers inzetten voor de 
vereniging. Aan tuinonderhoudsploegen, een 
schoonmaakploeg, leden die de winkel en de kantine 

draaiend houden, de klusjesploeg, diverse commissies, bestuursleden, leden die voor de nieuwsbrief en website 
zorgen, noem maar op. En juist dat is vereniging zijn! Met zijn allen zorgen dat we het ook met zijn allen naar 
onze zin kunnen hebben. Dat stralen we uit. 

Daarom aan alle vrijwilligers bij dezen een extra “Dank je wel!”.  
 

Het is inmiddels midden juli. Met de zon en af en toe een regenbui groeit het groen ons boven het hoofd uit. 
Snoeien, knippen, maaien, je kunt er wel mee bezig blijven. Juli wordt dan ook niet voor niets de hooimaand 
genoemd. Oostvliet staat er op dit moment erg mooi bij. Vele planten in bloei, vogels, insecten, het is een 

prachtig stukje natuur in de Randstad. Het is dan ook heerlijk daar de komende maanden weer met zijn allen van 
te kunnen genieten. Het bestuur wenst iedereen dan ook weer heel veel tuinplezier toe.  
 

Namens het bestuur, 
John Gerse, voorzitter 

 
 



 

Reparaties aan de paden 
 
 

Op zaterdag 14 augustus zullen er hier en daar enkele asfaltreparaties worden verricht aan de paden op 
Oostvliet. Met koud asfalt zullen de meest vervelende gaten worden gedicht. Mogelijk kunnen een aantal paden 
hierdoor deels korte tijd zijn afgesloten, waarvoor enig begrip wordt gevraagd. De klus wordt uitgevoerd door 

een werkploeg waarvoor Ed Jan nog wat extra versterking zoekt. Diegenen die de klus gaan klaren, verzamelen 
op 14 augustus om 10.00 uur bij de kantine. Mocht je hieraan willen meewerken, heel graag, laat het weten!  

 
 

Lawaai op de tuin 
 

 

Uit de praktijk blijkt dat niet elk tuinlid voldoende op de hoogte is van 
verschillende regels die wij met elkaar hebben afgesproken en die zijn 
opgenomen in ons huishoudelijk reglement.  

Zo is het bijvoorbeeld niet toegestaan brandstofgeneratoren en 
motorisch aangedreven apparatuur te gebruiken of lawaai te maken op 
zon- en feestdagen of na 20.00 uur ’s avonds en voor 10 uur  

‘s ochtends. Iets om rekening mee te houden mocht je met apparatuur 
of gereedschap op de tuin aan de slag gaan. 

 
 

Werkgroep (ver)nieuwbouw 
 
 

Toen was er opeens een epidemie, of pandemie, u mag kiezen. Corona heeft de mogelijkheden om fysiek te 
vergaderen knap gefrustreerd. Voor de Werkgroep nieuwbouw was dit onhandig omdat tijdens de 
vergaderingen veelal met schetsen en bouwtekeningen wordt gewerkt. 

 
Waar staan we nu? 
Bij de aanvang in 2019 van de werkgroep zijn er, onder de bezielende leiding van het toenmalig bestuurslid Juun 

Arens, een aantal schetsontwerpen gemaakt voor een geheel nieuw te bouwen complex. In de plannen werd 
voorzien in een kantine met ruime keuken met aparte koelcel. Een sanitaire unit, een werkplaats, winkel en 

bestuurskamer. Niet veel anders dan wat we nu hebben zult u wellicht denken. Echter in de nieuwbouw wordt 
rekening gehouden met isolatie, zonnepanelen, moderne centrale verwarming /ventilatie. Kortom, alle vereisten 
in deze tijd. 

 
Er werd uitgegaan van hetzelfde aantal kubieke meters als in de huidige 
bebouwing om niet te veel van terras en parkeerplaatsen af te nemen. 

In de plannen werd ook rekening gehouden met een nieuw te bouwen 
gasopslag, waarvoor de hedendaagse bouw- en veiligheidsvoorschriften 

nogal streng zijn. Mede dankzij de berekeningen van architectenbureau 
Marcel van Dijk kon een raming worden gemaakt van de totale bouw en 
inrichtingskosten voor de plannen zoals die op dat moment ontwikkeld 

waren. 
 

De huidige werkgroep, bestaande uit Paul Jekel, Berry Jansen, Ed Jan Boting en Ron Mittelmeijer, zal zich direct 
na de zomervakantie opnieuw werpen op plannen. Omdat het bedrag voor bouw en inrichting zoals dat er nu ligt 
nogal utopisch is, moet er gezocht gaan worden naar alternatieven zonder al te veel aan kwaliteit in te boeten. 

Een aantal aanpassingen staat al in de steigers. Ook wordt er gekeken naar de financiering. Kortom, er wacht de 
werkgroep een pittige taak. In de hoop u wat inzicht te hebben gegeven in de ontwikkelingen van de 
(ver)bouwplannen wens ik u allen een fijne zomer toe. We houden u op de hoogte van de ontwikkelingen.  

 
Namens de werkgroep, Ron Mittelmeijer 



Natuurlijk tuinieren 
 

 
Door het vele harde werken van verschillende tuinleden, krijgt de 

Schuiltuin eindelijk de vorm die we al enige jaren ambiëren. De 
diversiteit aan planten zorgt voor een steeds leukere en nettere 
uitstraling. In de broeikas en bij een van de tuinleden thuis worden 

diverse planten opgekweekt die op de zogenoemde “rode lijst” 
staan. Planten die op de rode lijst staan zijn plantensoorten die in 

Nederland met uitsterven bedreigd worden en/of beschermd zijn. Ik 
heb zelfs begrepen dat er diverse plantjes in een koelkast staan om 
het gewenste resultaat te krijgen. 

  
Ook de totstandkoming van de rotstuin ligt op schema. Ondanks dat u mogelijk denkt dat er niet veel gedaan 
wordt, zijn we nog steeds op planning en verwachten we dat we de komende weken de nodige muurtjes kunnen 

bouwen om de rotstuin verder in te delen. We kunnen voor de rotstuin nog wat trottoirtegels gebruiken dus 
mocht u er nog wat overbodig in de tuin hebben liggen, dan horen wij dat graag. U kunt het doorgeven aan 

Marco van tuin 43 of Ed Jan van tuin 109. Gelieve zelf GEEN tegels, steen of puin bij de rotstuin te dumpen. We 
kunnen echt niet alles gebruiken en het opruimen van andermans rommel is echt niet de bedoeling. Graag 
komen we vooraf even bij uw tuin langs om vooraf de tegels te bekijken.  

 
Groeten, Ed Jan en Marco  
 

 
 

Leuk uitzicht op de nieuwe natuurlijke oever. Jonge waterhoentjes, kikkers, zwanen en eenden komen komen 
voorbij. Laatst zag ik een waterratje voorbij rennen op zoek naar wat beschutting op de nog kale oever. 

  
 



 
Het ingangsbord van onze tuinvereniging werd gewaardeerd door 

voorbijgangers. Ze vroegen me om het ontwerp te sturen naar Stichting 
Ipse de Bruggen. Trots op dit bord, dat door vrijwilligers van Oostvliet 

gebouwd is, heb ik toen de bouwtekening gestuurd naar deze instelling 
voor gehandicaptenzorg 
 

Nu kreeg ik het bericht dat er 6 van deze borden door cliënten van deze 
instelling nagebouwd zijn. 
 

Ik vind het heel leuk dat dit is gedaan en er nu nog meer van deze 
insektenhotelborden in de omgeving staan! Gerda 

 
 

 

Planten en struiken voor gemeenschappelijke tuindelen 
 

Voor de diverse gemeenschappelijke stukken groen op onze vereniging zijn wij op zoek naar:  
bodembedekkers, vaste planten en struiken waarvan u denkt “die wil ik niet meer in mijn tuin hebben”. Laat het 
Ed Jan (tuin 109) weten en hij komt kijken of de plant/struik iets voor de tuinvereniging kan zijn. Een mooie win-

winsituatie, want u bent de plant kwijt en de tuinvereniging hoeft er geen aan te schaffen.  
 

          

Nieuwe Wet bestuur en toezicht rechtspersonen 
 

Met ingang van 1 juli 2021 is de Wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR) van kracht. Ook onze vereniging 
heeft met deze wet te maken. Dat is dan ook de reden waarom het bestuur zich de afgelopen tijd heeft 
georiënteerd op deze wet en indien nog nodig maatregelen neemt hieraan te voldoen.  

 
De WBTR  is bedoeld om bestuur en toezicht van verenigingen en stichtingen te verbeteren. Er zijn regels 

opgesteld over taken, bevoegdheden, verplichtingen en aansprakelijkheid. De overheid wil met de wet 
voorkomen dat wanbestuur, onverantwoordelijk financieel beheer, zelfverrijking, misbruik van posities en 
andere ongewenste activiteiten verenigingen en stichtingen schaden.  

 
Een eerste analyse door het bestuur wijst uit dat wij als vereniging veel van de in deze wet geregelde punten al in 
ons statuut en huishoudelijk regelement hebben opgenomen. Daar waar dit nog niet is gedaan, wordt er al wel 

naar gehandeld en is het vooral nodig dit nog schriftelijk vast te leggen.  
 

Ook vanuit de LBA is er aandacht voor deze wet. Het bestuur kan zo nodig terugvallen op hulp vanuit de LBA bij 
het inregelen van de wet. 
 

 

Karren graag terugbrengen 
 
Het overkomt ons allemaal wel eens en we kunnen het met zijn allen ook 
eenvoudig voorkomen. Er is niks zo vervelend als met spullen op het parkeer 

terrein aankomen en dan geen kar aantreffen om deze spullen naar de tuin te 
brengen. Dit kan simpel voorkomen worden door een kar na gebruik terug te 

brengen zodat ook een ander daar weer gebruik van kan maken. Laat een 
(lege) kar dus niet in de tuin staan. Breng deze zo mogelijk direct weer terug. 
Ook het op het pad laten staan van zo’n kar is niet de bedoeling. Behalve dat 

deze dan niet gebruikt kan worden door een andere, brengt dit ook nog extra 
risico’s met zich mee wanneer zo’n kar over het hoofd wordt gezien door 
bijvoorbeeld een fietser. En zeker wanneer het donker is in het complex (er is 

geen verlichting op de paden) kan dit leiden tot ongelukken. 
 



Lief en leed 
 

Ook onze tuinvereniging kent momenten van lief en leed.  
In dat geval is wat extra aandacht door middel van een telefoontje, bloemetje of 

kaartje enorm op zijn plaats. Niet alle berichten in deze komen altijd terecht bij het 
bestuur. Daardoor lopen we toch nog zo nu en dan eens iets mis.  
Het is daarom fijn van een ieder te vernemen wanneer er zich bijzondere feestelijke 

omstandigheden voordoen bij tuinleden dan wel wanneer er minder prettige 
omstandigheden vragen om extra steun. Neem met het bestuur contact op als er 

bekend is dat er zich bij een tuinlid levensomstandigheden voordoen die aandacht 
behoeven. We pakken dit dan zeker op!  
 

 

Honden 
 
Een continue punt van aandacht. Honden horen aan de lijn. Het valt op dat er weer steeds meer honden loslopen 
binnen het tuincomplex. Ook ligt er nu en dan nog steeds hondenpoep op paden. Ruim dit gewoon op!  

We realiseren ons dat er ook personen met honden op de tuinvereniging lopen die daar geen tuin hebben. Ook 
deze personen spreken we als bestuur aan wanneer de hond los loopt. Laten we in ieder geval zelf het goede 
voorbeeld geven. 

 
 

Helaas opnieuw geen tuinfeest 
 
Het is al weer even geleden dat we met elkaar een tuinfeest hebben gehad. Met de corona blijft het continue 

rekening houden met de nog geldende regels en afwegen wat de mogelijkheden zijn om bij elkaar te komen. Zo 
is de kantine al weer enige tijd open en is het op zaterdag ook al weer aardig gezelligheid aan de tafels op het 

terras bij het verenigingsgebouw.  
 
In navolging hierop was het de bedoeling op 28 augustus bij elkaar komen om een 

(bescheiden) tuinfeest te vieren. Totdat de persconferentie van 9 juli jl., waarin nieuwe 
maatregelen tegen de opkomende corona Delta-variant werden afgekondigd, roet in het 
eten gooide.  

 
Een feest met vooraf controles, vaste plaatsen per persoon en anderhalve meter afstand is niet haalbaar en ook 

geen echt tuinfeest. De huidige maatregelen rond corona gelden tot 13 augustus. Het is mogelijk dat deze nog 
worden verlengd. Wanneer dit niet het geval is, is alsnog de tijd te kort een feest te organiseren. Voorlopig gaat 
het tuinfeest op 28 augustus dan ook niet door. Het blijft nog wel mogelijk later in het seizoen een feest te 

organiseren wanneer de corona dit toelaat. Hierover wordt iedereen tijdig geïnformeerd.  
 

 

Nieuwsbrief  
 

Zelf een keer een stukje schrijven voor de nieuwsbrief? Laat het weten aan de redactie.  
 

            John Gerse: tuinverenigingoostvliet@gmail.com 

Gerda Verhoog: gerdaverhoog@gmail.com 

 
 

Website 

          www.oostvliet.eu    ALTIJD ACTUEEL! 

Kijk voor de allerlaatste informatie op onze website!!! Hebt u nog leuke tips of foto’s?  

De Webmaster ziet ze graag tegemoet.  
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